
 

 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg har den 23. juni 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 897 (alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S). 

 

Spørgsmål nr. 897:  

”Hvilke barrierer ser ministeren for at producere medicinsk cannabis i Danmark? ” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til mine svar af d.d. på SUU alm. del – spørgsmål 896 og 899. 
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